
                  

                                 

 

 
Søren Kanneskolen den 5. sept. 2023 

 
 
 
Høringssvar Specialskolekørsel 
 
 
MED-udvalget ved Søren Kanneskolen har læst det udsendte høringsmateriale og har 
følgende bemærkninger: 
 
Af forvaltningens egen analyse fremgår det, at kørslen til specialskole fungerer godt, som 
det er. Vores opfordring er, at lade det, der fungerer, fortsætte som hidtil.  
 
Indkøb og levering af nye busser til erstatning af de nuværende, nedslidte, busser, vil under 
alle omstændigheder tage tid. At forlænge tidsrummet, hvor nedslidte busser skal køre med 
specialskoleleverne, ved at tilføje en udliciteringsproces, er, efter vores overbevisning, 
unødvendigt, når den nuværende ordning fungerer så godt, som den faktisk gør. 
 
 
På vegne af MED-udvalget ved Søren Kanneskolen 
 
Jacob Hørlyk  Charlotte Høje Kristensen 
Formand  Næstformand 
 


